

Indication: Indicated in bacterial infections caused by microorganisms susceptible to Norfloxacin Nicotinate.

Drug Interactions:

1. Absorption is impaired by magnesium and aluminum-containing antacids and sucralfate.
2. Nitrofurantoin may decrease the antibacterial effects of norfloxacin in the urinary tract.

Warning: - Norxine -Vet should not be used in layers.

- Nicotinic acid salts may irritate human skin; therefore direct contact is not recommended.
- Treatment should be discontinued 4 days prior to slaughter.
- Not given to juvenile animals
- Not given to pregnant or lactating animals.

Withdrawal period: For milk at least 4 days.

Recommended dosage:

- Calves, lambs and pigs: 7 mg/kg body weight, dissolved in drinking water, milk or milk substitute, 2 times a day, for 3-6 days.
- The dose can be dissolved in a small amount of water, and delivered directly into animal's mouth using a doser.
- Poultry: 175 mg/ liter drinking water, can be given continuously for 3-5 days.

Storage conditions:

1. Store at temperature not exceeding 30°C away from sunlight.
2. Keep away from reach of children.

Side effects: Side effects are rare but may include vomiting and diarrhea.

Reg. No. 7115

للاستعمال البيطري فقط
FOR VETERINARY USE ONLY

P ملزم بوصفة طبية
Prescription Only Medicine S



a division of Pharmicare PLC

فرع النور:

شركة دار الشفاء

500 ml

Norxine[®]
-VET

Veterinary Oral Solution

Each 1 ml contains 150mg norfloxacin Nicotinate

نوركستين[®]

محلول للشرب عن طريق الفم

كل ١ مل يحتوي على ١٥٠ ملغرام نورفلوكساسين نيكوتينات.
الفعالية العلاجية: لمعالجة الإصابات الناجمة عن الجرثام الحساسنة
للنورفلوكساسين نيكوتينات.
التداخلات الدوائية: ١- تعيق مضادات الحموضة المحتوية على
مغنيسيوم والمنيوم والسكر القيت الإمتصاص لهذا المستحضر.
٢- نيتروفيرانتون يمكن أن يقلل الفعالية العلاجية للنورفلوكساسين في
المجرى البولي.

تحذيرات: - لا يجب استخدام نوركستين-فيت للدجاج البياض.
- أملاح حامض النيكوتينيك يمكن أن تهيج الجلد البشري لذلك يفضل عدم
الاتصال المباشر مع المستحضر. - يجب وقف العلاج قبل ٤ أيام من
الذبح. - لا تعطى للحيوانات الصغيرة. - لا تعطى للحيوانات الحوامل
أو المرضعة.

الجرعة الدوائية: - العجول، الخنازير والحملان: ٧ ملغم/ كغم من وزن
الجسم، تحل في مياه الشرب، والحليب أو البن البديل، مرتين باليوم، لمدة
٣ - ٦ أيام.

- يمكن حلّ الجرعة في كمية قليلة من الماء وإعطائها مباشرة لفم الحيوان
عن طريق استخدام الأداة المعيارية.

- الدواجن: ١٧٥ ملغم / لتر من مياه الشرب، يمكن إعطائه باستمرار لمدة
٣-٥ أيام.

طريقة التخزين: ١- حفظ الدواء في درجة حرارة لا تتجاوز ٣٠ درجة
مئوية بعيداً عن أشعة الشمس.

٢- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.
الأعراض الجانبية: الأعراض الجانبية نادرة لكن يمكن أن تشمل قيء
وإسهال.

N2013035861/382/1

PHARMACARE PLC
Al-Nur division
Beitunia - Industrial zone
P.O.Box 677 Ramallah/Palestine

شركة دار الشفاء
فرع النور
بيتونيا - المنطقة الصناعية
ص.ب. ٦٧٧ رام الله / فلسطين



Batch No. :
Exp. :